

ISSN 1003-3890

经济与管理

ECONOMY AND MANAGEMENT

CSSCI 扩展版来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊

JINGJI YU
GUANLI



2015 年第 2 期
第 29 卷 · 2015 年 3 月

经济与管理

2015年3月15日出版(双月刊)

本刊稿稿

[5] 科技工作者的道德修养与科学文化建设刍议 段惠军

京津冀协同发展

[10] 京津冀协同发展背景下省会城市提升的战略思考 陈耀

[13] 京津冀协同创新发展比较研究 李京文, 李剑玲

[18] 加快推进京津冀人才一体化的对策研究 刘海云, 杨琰, 等

公共经济与管理

[23] 农村基层自治组织功能与农民政治参与程度

——基于十省农户调查数据实证分析 乐章, 涂丽

[29] 权利平等与环境正义

——环境的政治经济学国外研究述评 韩文龙, 李海宾

[36] 我国闲置土地处置中的政府功能与政策选择分析 孔小伟

网络经济

[41] 网络信息传播与电商企业的声誉管理 刘明霞, 申驰

[47] 网络游戏中用户间交易机制研究 张胜, 郭英远, 等

执行编辑: 张然 执行校对: 周海鸥 本刊实行匿名审稿制度 本刊不以任何形式收取版面费

[51] 我国互联网金融发展及其风险监管研究

——以 P2P 平台、余额宝、第三方支付为例 廖愉平

三 农 问 题

[58] 我国农村金融市场成长机制建设的路径选择 陈元激, 曹 玲

[62] 现行土地制度下农村公共品供给与村社组织 何丽花, 杨 倩

[68] 政府主导大规模土地流转下农民参与行为研究

——基于安徽省四县的问卷调查 潘 林, 丁 明

[74] 农村社会保障筹资水平与地方财政筹资能力研究

——以河北省为例 叶金国, 仇晓洁, 等

企 业 管 理

[79] 海外子公司建立中的管理控制机制

——拜耳(杭州)公司案例 史小坤, 张 健, 等

[84] 认同动机对消费者参与产品定制的影响

——基于社会认同理论视角 胡 兵, 熊元斌, 等

[91] 基于“可持续增长”理论的房地产上市公司增长模式研究 张 红, 高 帅

ECONOMY AND MANAGEMENT

NO.2,2015(Vol.29 Serial No.243)March 15,2015 MAJOR ARTICLES

- [5] Humble Opinion on Moral Cultivation and Scientific Cultural Construction of Science and Technology Workers *Duan Huijun*
- [10] Strategic Thinking on Promoting the Capital City Development under the Background of Collaborative Development of Beijing-Tianjin-Hebei *Chen Yao*
- [13] Comparative Study on Beijing-Tianjin-Hebei Collaborative Innovation Development *Li Jingwen, Li Jianling*
- [18] Countermeasures for Accelerating and Promoting the Integration of Beijing-Tianjin-Hebei Talent *Liu Haiyun, Yang Yan et al.*
- [23] Rural Grassroots Autonomous Organizations' Function and Farmers' Political Participation —An Empirical Analysis Based on the Farmers' Survey Data of 10 Provinces *Yue Zhang, Tu li*
- [29] The Rights Equality and Environmental Justice —A Review of Foreign Latest Research on Political Economy of the Environment *Han Wenlong, Li Haibin*
- [36] The Study on the Function of Governments and Policy Choice in the Dispose of Idle Land *Kong Xiaowei*
- [41] The Network Information Transmission and the Management of Electric Business Enterprises *Liu Mingxia, Shen Chi*
- [47] The Study on Trading Mechanism Between Users of Online Game *Zhang Sheng, Guo Yingyuan et al.*
- [51] The Supervision Research on China's Internet Financial Development and Risk —Based on P2P Platform, Yu'eobao and the Third-party Payment as an Example *Liao Yuping*
- [58] Path Choice of the Growth Mechanism Construction of China's Rural Financial Market *Chen Yuanche, Cao Ling*
- [62] Provide of Rural Public Goods and Village Organization under the Current Land System *He Lihua, Yang Qian*
- [68] Research on the Farmers Participation and Behavior of Government Leading Large-scale Land Circulation —Based on the Questionnaire Survey in Four Counties of Anhui Province *Pan Lin, Ding Ming*
- [74] Research on the Rural Social Security Fund-raising Ability and Local Finance Financing Ability —Taking Hebei Province as an Example *Ye Jinguo, Qiu Xiaojie et al.*
- [79] Managerial Control Mechanisms in MNE's Oversea Subunit Foundation —Case of Bayer (Hangzhou) Subunit *Shi Xiaokun, Zhang Jian et al.*
- [84] The Effect of Identity Motivation on Consumer' Participation in Product Customization —A Social Identity Theory Perspective *Hu Bing, Xiong Yuanbin et al.*
- [91] The Growth Model Research on the Listed Real Estate Company Based on the "Sustainable growth rate" Theory *Zhang Hong, Gao Shuai*

English Editor: Wei Zhiru

Basic Parameter of the Journal: CN13-1032/F*1986*b*A4*96*zh*P*¥15.00*1900*17*2015-03

- ★ CSSCI 扩展版来源期刊
- ★ RCCSE 中国核心学术期刊
- ★ 第五届全国省市经济期刊评比“优秀期刊”奖
- ★ 全国高校优秀社科学报
- ★ 中国学术期刊综合评价数据库 (CAJCED) 统计源期刊
- ★ 中国期刊全文数据库 (CJFD) 全文收录期刊
- ★ 《中国学术期刊 (光盘版)》全文收录期刊
- ★ 《中文科技期刊数据库》收录期刊
- ★ 《中国核心期刊 (遴选) 数据库》收录期刊
- ★ 龙源期刊网全文数字化收录期刊

经济与管理 JINGJI YU GUANGLI

双月刊·1986年创刊·第29卷 2015年第2期 (总第243期)

主管单位: 河北省教育厅

主办单位: 河北经贸大学

出版单位: 《经济与管理》杂志社

主 编: 武义青

社 长: 许永兵

地 址: 石家庄市学府路47号

邮 政 编 码: 050061

电 话: (0311) 87656976

电子信箱: qkb2177@163.com

网 址: <http://JJGL.cbpt.cnki.net/>

广告总代理: 石家庄英联管理咨询有限公司

广告经营许可证: 冀工商广字 1301024D00123

印刷单位: 石家庄市联盟印刷厂

发行单位: 河北省报刊发行局
中国国际图书贸易总公司 (北京 399 信箱)

发行范围: 国内外公开发售

发行代号: 18-83

出版日期: 2015年3月15日

定 价: 15.00元

国内统一连续出版物号: CN 13-1032/F

国际标准连续出版物号: ISSN 1003-3890

ECONOMY AND MANAGEMENT

Bimonthly, Started in 1986 Vol.29 No.2 2015 (Serial No.243)

Supervised by: Hebei Education Department

Sponsored by: Hebei University of Economics and Business

Published by: Editorial department of Economy and Management

Editor-in- Chief: Wu Yiqing

President of magazine: Xu Yongbing

Address: Xuefu Road No.47, Shijiazhuang

Postcode: 050061

Tel: (0311) 87656976

E-mail: qkb2177@163.com

HTTP://JJGL.cbpt.cnki.net/

General Adverting Agency: Shijiazhuang YINGLIAN Management Consulting Co. Ltd.

Printed by: Shijiazhuang City Lianmeng Printing Factory

Issued by: Hebei Publishing Bureau of Newspaper and Magazine

Chinese International Book Trading Corporation (Beijing 399 Mailbox)

Publication Scope: Public Availability

Publication Code: 18-83

Publication Date: Mar 15, 2015

Price: ¥15.00

CN Serial Numbering: CN 13-1032/F

International Standard Serial Numbering: ISSN 1003-3890

ISSN 1003-3890



9 771003 389065